

HKUST Staff Association 香港科技大學教職員協會 Full Membership Application / Fee Payment Authorization Form (*see footnote 1)

會籍申請 / 會員年費付款授權表格 (*請參閱附註1)

(Please send to HKUST Staff Association by internal mail, 請寄回科大教職員協會)

I, (Name)	, being a FULL-TIME staff with HKUST Staff
	, hereby apply for membership in the HKUST Staff Association. I authorize the Finance
Office of HKUST to de every year.	duct the HKUST Staff Association Annual Membership Fee from my payroll in July
Lunderstand and accept t	that the current Annual Membership Fee of the HKUST Staff Association is HK\$30.
	the Annual Membership Fee through deduction from my payroll in the event of any
	approved at an Annual/Extraordinary General Meeting of the HKUST Staff Association.
	valid at all times except in the event that:
	nt with HKUST terminates; or,
I drop my men	nbership in the HKUST Staff Association in writing.
	Annual Membership Fee upon my membership application, I understand and accept that my payroll either in July or December (*please see footnote 2).
本人,(英文姓名),	, 為科大職員編號
	教職人員,現申請加入香港科技大學教職員協會爲會員。 本人同意授權科大財務
	薪金中扣除本人應繳付之香港科技大學教職員協會會員年費。
	取職員協會會員年費目前為港幣三十元正。倘協會於會員大會通過將會員年費修 人薪金扣除及支付會費。
HI TO MONEY PROPERTY OF THE PR	
此項授權將一直有效至	以下情況出現爲止:
(1) 本人停止在香港科技	支大學任職;或
(2) 本人以書面取消本/	人的香港科技大學教職員協會會籍。
本人清楚並接受本人申除。(*請參閱附註2)	請入會時應繳付的首次會員年費將視乎情況於本人七月份或十二月份之薪金扣
Signature簽署	Date日期
Department部門	Post 職位
Tel. No電話	E-mail電郵

Notes附註:

- (1) Family members/ part-time staff may apply for Associate Membership by downloading the application form from http://www.ust.hk/~webstaff
- 教職員家屬/兼職僱員可於本會網頁下載申請「附屬會員」會籍表格。
 (2) If your membership application happens to miss the membership fee payment exercise in July, the first payment of your membership fee will be deducted from your payroll in December. 如申請未能安排在七月份薪金中支付會費,則首次會員年費將改在十二月份之薪金中扣除。